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En aquesta trobada s’ha repassat la feina feta per la Federació Catalana de Futbol en els

darrers mesos.

El president de la Federació Catalana de Futbol,  Joan Soteras,  s’ha reunit amb una

representació de presidents dels clubs de la delegació del Vallès Occidental-Sabadell a

la Seu Central de l’FCF a Barcelona aquest dijous a la tarda. També hi ha assistit el

delegat a la zona, Albert Montull. El president Soteras ha començat la trobada explicant

el registre dels Mossos d’Esquadra d’aquest passat dimarts a les instal·lacions de l’FCF.

Sobre aquesta qüestió el màxim dirigent de l’entitat ha argumentat que es tracta d’una

investigació que es troba sota secret de sumari i que l’FCF s’ha posat a disposició de la

policia per a esclarir aquest procés. El president ha refermat que, en cap cas, s’ha comès

qualsevol il·legalitat.

En aquesta reunió també s’han tractat altres temes d’actualitat com els canvis que hi ha

hagut en el pla de competició i els clubs de Sabadell han valorat positivament la feina

feta amb les diverses campanyes contra la violència que s’han transformat amb el

descens d’incidents dins el terreny de joc. Per altra banda, però, els presidents de les

entitats han expressat la seva preocupació amb els casos a les grades. Pel que fa a

aquesta qüestió tant clubs com l’FCF estan conscienciats que cal prendre mesures.



Finalment, el president Soteras ha recordat que no hi ha hagut cap apujada de quota

federativa en el  seu mandat  i  que ho mantindrà.  A més,  el  president  de l’FCF ha

anunciat que està en converses amb la Mutualitat de Futbolistes perquè no hi hagi cap

augment de la quota dels serveis mèdics els pròxims anys. 





 


